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Afbud/fraværende: Afbud fra Jeppe 
 

 

19.00 Godkendelse af referater  
Godkendelse af dagsorden.  
 

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning,   

 

19.10 Bestyrelsens Årsplan.  D. B. 
Bestyrelsen godkender årsplanen. Se Bilag. 
 
Elevrådets deltagelse i bestyrelsesmøder: 
Der er to bestyrelsesmøder der er placeret om eftermiddagen, så skolens elevråd 
har mulighed for at deltage. Elevrådet deltager i mødet i december og marts. I 
december diskuteres Klubben og i marts ønsker vi elevernes inputs ifm. skolens 
trivselsmåling, samt planlægning af skolefest. 
 
Der diskuteres i hvilket omfang elevrådet skal deltage og hvordan deres deltagelse 
kan blive meningsgivende for alle parter. Dagsordenerne planlægges, så punkterne 
er relevante for elevrådet. 
Elevrådet skal orienteres om dagsordenen minimum en måned før afholdelse af 
bestyrelsesmødet.  
 
Lærke og Mikkel overvejer om de vil fortælle lidt om bestyrelsens arbejde på en 
morgensamling eller til mellemtrinsgruppen. 
 
Lars redigerer årsplanen med de få ændringer og uploader den på hjemmesiden. 
 
 

 
Lærke 

19.25 Rullende Indskoling og organisering af dagtilbud og skole. O. D. 
Den rullende indskoling og organisering af dagtilbud og skole skal have et eftersyn 

og skal drøftes i vores forskellige enheder omkring efterårsferien. Bestyrelsen drøfter 

og giver et forældreperspektiv på dette. Medarbejderrepræsentanterne giver et 

medarbejderperspektiv på dette. 

• Bilag vedhæftet. Forældreundersøgelse fra første år. Se endvidere ”Princip 

for overgange” 

 
Anja og Lone belyser rullet ud fra et medarbejderperspektiv i hhv. børnehave og 
indskoling. 
Det klargøres, at forudsætningen for at lave rul ind i 0. klasse er, at organiseringen af 
undervisningen i hele indskolingen er tilrettelagt efter rul. Det kræver eksempelvis, at 
elever også ruller ud af 0. kl. og får undervisning på niveaudelte hold: trip, trap, 
træsko. 
Det centrale i diskussionen omkring rul, er ud fra et børneperspektiv og det vurderes 
hvilken model der giver den bedste skolestart og de bedste betingelser i at være 
barn i indskolingen. 
Der er overvejelser omkring tryghed, det sociale samspil, relationer, oplevelse af 
samhørighed og faglighed. 

Lars 
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20.00 Multibane D. B.  
Multibanen er slidt. Dover GF og skolen har ikke økonomi til en renovering.  

• Bestyrelsen drøfter om der skal nedsættes en arbejdsgruppe, der kigger på 
alternative muligheder og eventuel fondsansøgning. 

 
Dover undersøger om det kan gøres billigere, at renovere multibanen. 
Der idégenereres på alternative måder, at få penge på: bannerreklamer og 
sponsorløb. 
Der nedsættes et udvalg, Lone, Lars og Rasmus, der vil samarbejde med Dover GF 
om det videre arbejde. 

Lærke 

20.10 Evaluering af projekt ”Naturbørnehave i Bjedstrup” D. B. 
Som en del af aftalen om pilotprojektet skal vi lave en evaluering til byrådet med 
perspektiver fra forældre, medarbejdere og ledelse. 

• Bestyrelsen giver input til evalueringen i forhold til temaerne: 
o Organisering 
o Økonomi 
o Fysiske rammer 
o Pædagogiske rammer. 

• Se bilag, hvor ledelsens synspunkter er indskrevet. 
 
 
Bestyrelses- og forældreevaluering: 
Der nedsættes et udvalg, Ida og Line, der evaluerer på forældrenes og bestyrelsesns 
vegne. 
Ida og Line sender skriftligt inputs til ledelsen og til samtlige bestyrelsesmedlemmer 
på Aula, med evaluering fra forældre- og bestyrelsesperspektiv. Deadline mandag 
uge 43. 
 
 

Else og 
Lars 

20.35 Madordning for skolebørnene. D. B. 
Julie fremlægger tanker og ideer til en madordning for skolebørnene. Bestyrelsen 
drøfter og beslutter om der skal arbejdes videre med ideerne. 
 
Tak til Julie for et flot engagement og præsentation. 
Der er stor enighed om, at projektet er spændende.  
Bestyrelsen er begejstrede for idéen om at styrke det pædagogiske måltid og gøre 
sund mad tilgængeligt for skolebørnene. 
Der deles bekymringer ift. brugerbetaling og det ligger bestyrelsen på sinde, at alle 
børn skal have mulighed for at tage del i madordningen. 
Det drøftes om projektet skal tænkes som en madordning eller en kantine. 
 
Der er enighed om at Julie og Lar går videre med projektet. Vi glæder os til at høre 
mere og fortsætte diskussionen til kommende møde. 
 
 

Julie, Lars 

20.45 Budgetopfølgning. O. D.  Lars 
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Vi har netop afleveret 3. budgetopfølgning til kommunen. Bestyrelsen orienteres om 
status.  
 
Punkt udebliver – og der orienteres kort. 
Skolen har pt. et underskud, da udeprojektet er blevet dyrere end forventet. 
Derudover er varmeudgifterne steget og den samlede udgift til skoledistriktets 
skolebørn, der er visiteret til specialtilbud, er usædvanligt høj. 
Matriklens to andre enheder, børnehave og naturbørnehave, dækker skolens 
underskud, så det samlede budget går i 0. 
Nina gennemgår budgetopfølgning på kommende møde. 
 

20.50 Tilsyn med dagtilbud. D. B. 
Ved tilsyn af de to dagtilbud i foråret blev det foreslået, at bestyrelsen blev afsender 
på et spørgeskema, der undersøger forældres oplevelse af det pædagogiske arbejde 
i dagtilbuddene.  

• Bestyrelsen drøfter, om det skal iværksættes og, hvem der tager stafetten. 
 
Det drøftes hvorvidt der skal laves en tilfredshedsundersøgelse i forældregruppen. 
Lars sender spørgeguiden med forældreinterview til bestyrelsen, så bestyrelsen kan 
vurdere om det vil være meningsgivende, at sende materialet ud til forældregruppen, 
i stedet for at interviewe. Det vurderes at interviewene vil være for omstændige. 
Punkt drøftes igen på kommende møde, efter gennemlæsning af spørgeguiden. 
 

Lærke 

21.00 Orienteringer. O  

• Nyt fra formandskabet 

•   

• Nyt fra skole og Børnehus. 

• Arbejdet med klima og ressourcer i forbindelse med DK2020 

• Nyt fra andre 

 

Se vedhæftning 

alle 

21.10 Bestyrelsens input til kommende nyhedsbrev. D. B. 
Bestyrelsen drøfter, hvad der skal kommunikeres i næste nyhedsbrev. Hvem har 
opgaven? 
 
Lars, Lærke og Mikkel vender dette punkt efter endt bestyrelsesmøde. 
 

Lærke 

21.20 Næste Møde 
Onsdag d. 12/10 
 
 

 

21.20 Evt.  

 

Afbud til bestyrelsesmøder: 

Er man forhindret i at deltage i et bestyrelsesmøde, melder man afbud på Aula. 

Melder man afbud på dagen, ringes der til Lars. 

Er der mere end 4 fraværende, aflyses mødet. 
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